
Protokół 319
posiedzenia Zarządu Powiatu w Końskich

z dnia 19 października 2023r.

Zarząd rozpoczął obrady o godzinie 1400• Posiedzenie otworzył

Przewodniczący Zarządu - Pan Grzegorz Piec witając Członków Zarządu oraz
zaproszonych gości. W posiedzeniu udział wzięli:

• Przewodniczący Zarządu - Pan Grzegorz Piec,

• Członek Zarządu - Pan Dariusz Banasik,

• Sekretarz Powiatu - Pan Zbigniew Sadorski,

• Główny Specjalista w Wydz. Ol - Pani Monika Równicka.

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu.

Starosta zaproponował następujący porządek obrad:
1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad.
2. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie uchwalenia

"Rocznego programu współpracy Powiatu Koneckiego z organizacjami
pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi wart. 3 ust. 3 ustawy
o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2024".

3. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w roku szkolnym
2022/2023.

4. Podjęcie uchwały Zarządu w sprawie ogłoszenia otwartego konkursu ofert
pn.: "Realizacja zadania publicznego w zakresie prowadzenia punktu
nieodpłatnej pomocy prawnej lub świadczenia nieodpłatnego poradnictwa
obywatelskiego oraz edukacji prawnej na terenie powiatu koneckiego
w 2024 roku".

5. Sprawy różne.

Przewodniczący Zarządu - Pan Grzegorz Piec zapytał, czy są uwagi bądź
propozycje do porządku obrad dzisiejszego posiedzenia.

W związku z tym, że uwag nie było w/w porządek obrad został przyjęty

w wersji przedstawionej przez Pana Starostę.
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Ad. 2
Naczelnik Wydz. Polityki Społecznej , Oświaty i Zdrowia - Pani Agata

Centkowska przedstawiła projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie uchwalenia
"Rocznego programu współpracy Powiatu Koneckiego z organizacjami
pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi wart. 3 ust. 3 ustawy
o działalności pożytku publicznego o wolontariacie na rok 2024".
Poinformowała, że projekt programu został przedłożony do konsultacji
społecznych i podmioty uprawnione do udziału w konsultacjach nie przedstawiły

do niego opinii, czy propozycji zadań do uwzględnienia. Dodała, że na podstawie
przyjętego przez Radę Powiatu programu będą ogłaszane konkursy na realizację

zadań z zakresu współpracy powiatu z organizacjami pozarządowymi.

Uwag do w/w projektu uchwały nie było.

Zarząd pozytywnie rozpatrzył projekt uchwały Rady Powiatu
w przedmiotowej sprawie i przekazał go organowi stanowiącemu.

Ad. 3
Naczelnik Wydz. Polityki Społecznej, Oświaty i Zdrowia - Pani Agata

Centkowska przedstawiła informację o stanie realizacji zadań oświatowych

Powiatu Koneckiego za rok szkolny 2022/2023. Zwróciła uwagę na
najważniejsze informacje w zakresie:

./ liczby uczniów - podkreśliła, że stan uczniów zwiększył się w poprzednim
roku szkolnym o l06 osób,

./ struktury zatrudnienia - poinformowała, że liczba etatów nauczycieli
wynosi 311 i jest o 5 etatów mniejsza w stosunku do roku poprzedniego,

./ wyników egzaminów maturalnych - oznajmiła, że zdawalność egzaminów
maturalnych kształtuje się na poziomie 95% i jest to wynik lepszy
w stosunku do roku poprzedniego; najlepsze wyniki osiągnęły licea 
zdawalność na poziomie 98%, w technikach zdawalność osiągnęła 87%.
Poinformowała, że odbyły się trzy kontrole nadzoru pedagogicznego.

Zaleceń pokontrolnych nie było .

Członek Zarządu - Pan Dariusz Banasik, mając na uwadze finansowanie
zadań oświatowych stwierdził, że należałoby podjąć działania związane

z zachęcaniem uczniów kończących szkoły podstawowe do kontynuowania nauki
w publicznych szkołach naszego powiatu.
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Naczelnik Wydz. Polityki Społecznej , Oświaty i Zdrowia - Pani Agata
Centkowska oznajmiła, że poszerzenie oferty edukacyjnej oraz klasy

dwukierunkowe są atrakcyjniejsze dla uczniów, ale też generują dodatkowe

koszty.

Innych uwag nie było.

Zarząd przyjął informację o stanie realizacji zadań oświatowych Powiatu

Koneckiego za rok szkolny 2022/2023 i przekazał ją organowi stanowiącemu.

Ad. 4
Naczelnik Wydz. Polityki Społecznej, Oświaty i Zdrowia - Pani Agata

Centkowska przedstawiła projekt uchwały Zarządu w sprawie ogłoszenia

otwartego konkursu ofert pn.: "Realizacja zadania publicznego w zakresie
prowadzenia punktu nieodpłatnej pomocy prawnej lub świadczenia

nieodpłatnego poradnictwa obywatelskiego oraz edukacj i prawnej na terenie
powiatu koneckiego w 2024 roku". Oznajmiła, że zadanie dotyczy prowadzenia

dwóch punktów, w Stąporkowie oraz w Fałkowie. W punkcie wStąporkowie

prowadzona będzie nieodpłatna pomoc prawna, w punkcie w Fałkowie

nieodpłatne poradnictwo obywatelskie. Ogłoszenie będzie dostępne na stronach
bip Starostwa w terminie od 23 października do 15 listopada b.r.

Członek Zarządu - Pan Dariusz Banasik zapytał o stawkę wynagrodzenia
prawników, czy będzie niższa, czy też wyższa niż w roku ubiegłym?

Naczelnik Wydz. Polityki Społecznej, Oświaty i Zdrowia - Pani Agata

Centkowska odpowiedziała, że na podobnym poziomie. Oblicza się ją wg wzoru

t.j. wskaźnik x liczba mieszkańców.

Sekretarz Powiatu - Pan Zbigniew Sadorski udzielił dodatkowych
wyjaśnień. Poinformował, że trzeci punkt nieodpłatnej pomocy prawnej znajduje
się w Starostwie i funkcjonuje na podstawie trójstronnego porozumienia
zawartego pomiędzy Powiatem Koneckim i dwoma Izbami Adwokatów i Radców
Prawnych.

Innych uwag nie było.
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Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Nr 17812023 w przedmiotowej

sprawie,

Ad. 5
W sprawach różnych:

./ Członek Zarządu - Pan Dariusz Banasik poinformował, że za znakiem

Pardołów w kierunku miejscowości Świerczów wycinano drzewa i nie

usunięto wystających za jezdnią pni, które znacznie ograniczają

widoczność i zagrażają bezpieczeństwu ruchu drogowego. Zawnioskował

o ustalenie wykonawcy wycinki i zlecenie usunięcia wystających pni.

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Zarządu

o godz. 1420 zamknął posiedzenie.

Na tym protokół zakończono.

Protokołowała Monika Równicka
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Podpisy Członków Zarządu:

Grzegorz Piec

Dariusz Banasik
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